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Abstract (en)
[origin: ES8606456A1] A latent heat-storage device for cooling purposes includes a non-deformable closed container, and a heat-storage medium
comprising water or a eutectic aqueous solution of a salt contained in the container. The heat-storage medium expands in volume as its temperature
is lowered through its phase transition from fluid to solid. The amount of the heat-storage medium is such that a part of the container volume equals
or is slightly larger than the maximum volume expansion of the heat-storage medium during operation of the device. A gas condensing between
room temperature and the melting temperature of the heat-storage medium fills the container part at atmospheric pressure and room temperature.

Abstract (de)
Bei einem Latentwärmespeicher für Kühlzwecke mit einem formstabilen, geschlossenen Behälter, der Wasser oder eine eutektische Mischung von
Wasser mit mindestens einem Salz als Speichermittel enthält, werden Druckänderungen, die durch Volumenausdehnung des Speichermittels beim
Phasenübergang auftreten, dadurch kompensiert, daß der Speicherbehälter nur soviel Speichermittel enthält, daß ein Teil des Behältervolumens,
der gleich oder wenig gößer als die maximale Volumenausdehnung des Speichermittels bei Benutzung des Speichers ist, bei Zimmertemperatur von
Speichermittel freibleibt und unter atmosphärischem Druck mit einem Gas gefüllt ist, das im Temperaturbereich zwischen Zimmertemperatur und
Schmelztemperatur des Speichermittels kondensiert.
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